

Title (en)

VACCINATION AGAINST RABIES-RELATED VIRUSES.

Title (de)

IMPFEN GEGEN MIT DER TOLLWUT VERWANDTE VIREN.

Title (fr)

VACCINATION CONTRE DES VIRUS APPARENTES A LA RAGE.

Publication

EP 0326598 A1 19890809 (EN)

Application

EP 88906760 A 19880729

Priority

US 7963987 A 19870730

Abstract (en)

[origin: WO8900861A1] Methods of vaccinating to induce protective immunity to rabies and rabies-related viruses are taught wherein certain synthetic, genetically engineered, or rabies-derived polypeptides are used. The sequence of the polypeptides is derived from the N protein. Both B and T cells are stimulated by these antigenic polypeptides to provide immunity to rabies and other related infections.

Abstract (fr)

Sont décrits des procédés de vaccination destinés à produire une immunisation protectrice contre la rage et les virus apparentés à la rage, mettant en oeuvre des polypeptides synthétiques mis au point génétiquement ou dérivés de la rage. La séquence des polypeptides est dérivée de la protéine N. Les cellules à la fois B et T sont stimulées par ces polypeptides antigéniques, afin de produire une immunisation contre la rage et autres infections apparentées.

IPC 1-7

A61K 39/205; C07K 7/10

IPC 8 full level

C07K 14/145 (2006.01); **A61K 39/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

C07K 14/005 (2013.01); **A61K 39/00** (2013.01); **C12N 2760/20122** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8900861 A1 19890209; CA 1337115 C 19950926; EP 0326598 A1 19890809

DOCDB simple family (application)

US 8802529 W 19880729; CA 573293 A 19880728; EP 88906760 A 19880729